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SĒDE SASAUKTA 2021.gada 28.janvārī plkst. 14.00 

SĒDE ATKLĀTA 2021.gada 28.janvārī plkst. 14.01 

 

SĒDI  VADA Bauskas novada domes priekšsēdētājs Arnolds Jātnieks 

 

SĒDĒ PIEDALĀS 17 Bauskas novada domes deputāti 

deputāts Valdis Veips, deputāts Aleksandrs Novickis, deputāte Aivija Kursīte, deputāte 

Helvija Greiere, deputāts Uldis Kolužs, deputāts Harijs Niedra, deputāts Andris 

Arcimovičs, deputāts Gatis Skurba, priekšsēdētāja vietnieks Voldemārs Čačs, deputāts 

Raitis Ābelnieks, deputāte Inita Nagņibeda, deputāts Jānis Dūmiņš, deputāts Juris 

Landorfs, deputāte Rudīte Čakāne, deputāts Agris Mustermanis, deputāte Mārīte Ķikure 

 

SĒDĒ PIEDALĀS: 

Datorsistēmu un datortīklu administrators Raimonds Borkovskis, pašvaldības izpilddirektors 

Jānis Kalinka, juriste Evita Grigorjeva, sabiedrisko attiecību speciāliste Andra Matuļenko, 

Juridiskās nodaļas vadītāja Eva Upīte, Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja Ilze Tijone, 

Ekonomikas un finanšu nodaļas vadītāja Ilona Spurķe, Apbalvojumu padomes priekšsēdētājs 

Guntis Liepa, Informāciju tehnoloģijas nodaļas vadītājs Māris Pafrats, Sabiedrisko attiecību 

nodaļas vadītāja Ieva Šomina, Saimnieciskās nodaļas vadītājs Jānis Feldmanis, Kancelejas 

vadītāja Līga Kausiniece, laikraksta “Bauskas Dzīve” žurnālists Uldis Varnevičs, Iepirkumu 

nodaļas vadītājs Andris Rācenis, Bauskas novada pašvaldības policijas priekšnieka vietnieks 

Aivars Vilciņš,  Bauskas novada Bērnu un jaunatnes sporta skolas direktore Biruta Grantiņa, 

Izglītības nodaļas vadītāja Māra Bauvare, Transporta nodaļas vadītājs Andris Juškevics, 

Bauskas novada Būvvaldes vadītāja Dace Putna, Dzimtsarakstu nodaļas vadītāja Sandra 

Kolberga, Bauskas vecpilsētas un novada kultūrvēsturiskā mantojuma saglabāšanas un attīstības 

komisijas priekšsēdētāja Mārīte Putniņa, Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja Gunita Vīgupa, 

Bauskas novada Vēlēšanu komisijas priekšsēdētājs Juris Gailis, Bauskas Tūrisma informācijas 

centra vadītāja Inese Tukupole-Zilpure, ekonomiste Zaiga Kārkliņa, Ekonomikas un finanšu 

nodaļas vadītāja vietniece Sarmīte Oļehnoviča, Nekustamā īpašuma nodaļas speciāliste Sandra 

Kazāka, uzaicinātā persona Toms Vinogradovs. 

 

SĒDI PROTOKOLĒ pašvaldības sekretārs Mārīte Dābola. 

 

SĒDES DARBA KĀRTĪBA: 

1. Par Bauskas novada domes 2021.gada .janvāra saistošo noteikumu Nr. “Par saistošo 

noteikumu publicēšanas vietu” izdošanu. 

2. Par Bauskas novada domes 2020. gada 26. novembra saistošo noteikumu Nr. 24 

“Grozījums Bauskas novada domes 2011. gada 24. februāra saistošajos noteikumos Nr. 2 

“Ielu nosaukumu un ēku numerācijas plākšņu izvietošanas saistošie noteikumi”” 

mailto:dome@bauska.lv
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precizēšanu. 

3. Par Bauskas novada domes 2020.gada 29.oktobra saistošo noteikumu Nr.22 „Bauskas 

novada administratīvās teritorijas sabiedriskās kārtības saistošie noteikumi” precizēšanu. 

4. Par izmaiņām Administratīvās komisijas sastāvā. 

5. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2020.gada 11.aprīļa saistošajos noteikumos 

Nr.7„Bauskas novada pašvaldības atbalsts ārkārtējā situācijā ar Covid-19 izplatību”. 

6. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2020.gada 2.novembra lēmumā „Par izglītojamo 

ēdināšanas atbalsta nodrošināšanu attālinātu mācību laikā”. 

7. Par Bauskas novada pašvaldības apbalvojuma „Goda raksts" piešķiršanu. 

8. Par grozījumu Bauskas novada domes 2020.gada 26.novembra lēmumā “Par Bauskas 

vecpilsētas un novada kultūrvēsturiskā mantojuma saglabāšanas un attīstības komisijas 

izveidošanu”. 

9. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2013.gada 26.septembra lēmumā ”Par Bauskas 

novada pašvaldības iestāžu maksas pakalpojumu cenrāžu apstiprināšanu”. 

10. Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 4046 013 0032 daļas  Brunavas pagastā 

iznomāšanu. 

11. Atteikums atjaunot dzīvojamās telpas Ošu iela […], Bauska īres līguma termiņu ar Tomu 

Vinogradovu. 

12. Par dzīvojamās telpas "[…]”, Kūdra, Vecsaules pag. izīrēšanu. 

13. Par sociālā dzīvokļa statusa noteikšanu un sociālā dzīvokļa Rīgas iela […], Bauska 

izīrēšanu. 

14. Par dzīvojamās telpas Rīgas iela […],Bauskā īres līguma atjaunošanu. 

15. Par dzīvojamās telpas Pilskalna iela […], Bauska īres līguma atjaunošanu. 

16. Par dzīvojamās telpas Dārza ielā […], Bauskā īres līguma atjaunošanu. 

17. Par pašvaldības īpašuma tiesības izbeigšanu uz nekustamo īpašumu Upes iela 11, Bauskā. 

18. Par Bauskas novada pašvaldības neprivatizēto dzīvokļu īpašumu ierakstīšanu 

zemesgrāmatā. 

19. Par atbildi AS „RB Rail” saistībā ar Rail Baltica projekta izstrādes procesiem. 

20. Par Bauskas novada pašvaldības 2021. gada budžetu. 

21. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora J.Kalinkas informācija. 

 

1. p. 

Par Bauskas novada domes 2021.gada 28.janvāra saistošo noteikumu “Par saistošo 

noteikumu publicēšanas vietu” izdošanu. 

 

(E.Upīte) 

Ziņo: E.Upīte. 

 Sagatavotais saistošo noteikumu projekts paredz mainīt Bauskas novada domes saistošo 

noteikumu publicēšanas vietu no pašvaldības informatīvā izdevuma “Bauskas Novada Vēstis” uz 

oficiālo izdevumu “Latvijas Vēstnesis”. 2021.gada 1.janvārī spēkā stājās likums “Grozījumi 

Oficiālo publikāciju un tiesiskas informācijas likumā”, kas paredz, ka no 2021.gada 1.janvāra 

pašvaldībām nebūs jāmaksā par saistošo noteikumu un to paskaidrojuma rakstu publicēšanu 

oficiālajā izdevumā “Latvijas Vēstnesis”. “Latvijas Vēstnesis” nodrošinās arī izdoto saistošo 

noteikumu aktualizāciju. Šāds risinājums uzlabos saistošo noteikumu pieejamību sabiedrībai. 

Lēmuma projekts paredz, ka saistošo noteikumu publicēšanas vieta būs oficiālais izdevums 

“Latvijas Vēstnesis” un “Bauskas Novada Vēstīs” būs cilvēkiem vieglāk uztverama informācija 
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par saistošo noteikumu saturu. Saistošie noteikumi stāsies spēkā pēc saskaņošanas Vides 

aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijā un publicēšanas  “Bauskas Novada Vēstīs”.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds Jātnieks, Uldis 

Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Agris 

Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, Aleksandrs 

Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Rudīte Čakāne - nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 1 "Par Bauskas novada domes 2021.gada 

28. janvāra saistošo noteikumu “Par saistošo noteikumu 

publicēšanas vietu” izdošanu" 

 

2.p. 

Par Bauskas novada domes 2020. gada 26. novembra saistošo noteikumu Nr. 24 

“Grozījums Bauskas novada domes 2011. gada 24. februāra saistošajos noteikumos Nr. 2 

“Ielu nosaukumu un ēku numerācijas plākšņu izvietošanas saistošie noteikumi”” 

precizēšanu. 

(E.Upīte, J.Landorfs, A.Novickis) 

Ziņo: E.Upīte. 

Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrija izvērtējusi Bauskas novada domes 

2020.gada 26.novembra saistošos noteikumus Nr.24 un izteikusi iebildumus, lūdzot veikt 

precizējumus. Ievērojot ministrijas iebildumus, veikti precizējumi saistošajos noteikumos. 

Ministrijas atzinuma 2.punktā minētais netiek ņemts vērā, jo panākta vienošanās, ka izmaiņas 

nav nepieciešamas.  

J.Landorfs aicina precizēt saistošo noteikumu 10.un 17.punktu, jo tie dublējas, kā arī 

15.punktā noteikt vienotu ielas nosaukuma un numerācijas plākšņu novietošanas augstumu. 

E.Upīte paskaidro, ka par šiem priekšlikumiem Būvvalde ir informēta. 

Citu iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds Jātnieks, Uldis 

Kolužs, Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Agris Mustermanis, 

Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Aleksandrs Novickis) 

"nepiedalās" -  
2 (Rudīte Čakāne - nepiedalās balsojumā, Aivija Kursīte - 

nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 2 "Par Bauskas novada domes 2020. 

gada 26. novembra saistošo noteikumu Nr. 24 “Grozījums 
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Bauskas novada domes 2011. gada 24. februāra saistošajos 

noteikumos Nr. 2 “Ielu nosaukumu un ēku numerācijas 

plākšņu izvietošanas saistošie noteikumi”” precizēšanu". 

 

3.p. 

Par Bauskas novada domes 2020.gada 29.oktobra saistošo noteikumu Nr.22 „Bauskas 

novada administratīvās teritorijas sabiedriskās kārtības saistošie noteikumi” precizēšanu. 

(E.Grigorjeva, G.Skurba, V.Veips, A.Novickis, I.Nagņibeda, A.Jātnieks, A.Mustermanis, 

H.Greiere) 

Ziņo: E.Grigorjeva. 

Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrija iepazinusies ar Bauskas novada 

domes saistošajiem noteikumiem par sabiedrisko kārtību Bauskas novada administratīvajā 

teritorijā un lūgusi nodrošināt to atbilstību ministrijas atzinumā minētajam. Ministrija izteikusi 

iebildumus pret saistošo noteikumu 3.1., 3.2., 3.4., 3.6., 4.2., 4.7.apakšpunktu, 6., 7.punktu. 

Ievērojot atzinumā izteiktos iebildumus, sagatavoti precizējumi vairākos punktos un 

apakšpunktos (nolasa tos).  

Izraisās diskusijas par noteikumu 3.2.apakšpunktu- vai daudzdzīvokļu māju lodžijās un 

balkonos drīkst lietot grilu. Deputātu vairākums atbalsta, ka jābūt aizliegumam grilēt uz ēku 

lodžijām, tas ir ugunsbīstami, kā arī kaitīgi cilvēku veselībai.  

E.Grigorjeva skaidro, ka ministrijas atzinumā prasīts šo punktu svītrot, jo tas ir 

privātais īpašums, tad jābūt mājas kopīpašnieku lēmumam, ka nedrīkst veikt šādas darbības. 

Deputāti diskusijās neatbalsta sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  1 (Helvija Greiere) 

"pret" -  

12 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Arnolds Jātnieks, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"atturas" -  3 (Jānis Dūmiņš, Uldis Kolužs, Aleksandrs Novickis) 

"nepiedalās" -  1 (Rudīte Čakāne - nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

Noraidīt darba kārtības jautājumu "Par Bauskas novada 

domes 2020.gada 29.oktobra saistošo noteikumu Nr.22 

„Bauskas novada administratīvās teritorijas sabiedriskās 

kārtības saistošie noteikumi” precizēšanu". 

 

4. p. 

Par izmaiņām Administratīvās komisijas sastāvā. 

(E.Grigorjeva, H.Greiere) 

Ziņo: E.Grigorjeva. 

2021.gada 18.janvārī saņemts Kristīnes Rigastes-Čapas iesniegums, kurā lūgts atbrīvot 

viņu no Administratīvās komisijas locekles pienākumiem. Lūdz lemt par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

H.Greiere iebilst: K.Rigaste-Čapa iesniegumā lūgusi atbrīvot 2021.gada 31.janvārī, 

nevis 28.janvārī, kā minēts lēmuma projektā. Lūdz to izlabot. 
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H.Greieres ieteikums ņemts vērā un lēmuma projekts precizēts. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds Jātnieks, Uldis 

Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Agris 

Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, Aleksandrs 

Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  
nav 

"atturas" -  
nav 

"nepiedalās" -  
1 (Rudīte Čakāne - nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 3 "Par izmaiņām Administratīvās 

komisijas sastāvā". 

 

5. p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2020.gada 11.aprīļa saistošajos noteikumos Nr.7 

„Bauskas novada pašvaldības atbalsts ārkārtējā situācijā ar Covid-19 izplatību”. 

(E.Upīte, G.Skurba, A.Novickis, V.Veips, R.Ābelnieks, A.Mustermanis, I.Nagņibeda, 

M.Ķikure, H.Greiere, A.Kursīte, I.Šomina) 

Ziņo: E.Upīte. 

 No 2021.gada 25.janvāra līdz 5.februārim izglītojamiem no 1.līdz 4.klasei mācības 

norisēs attālināti. Sagatavoti saistošie noteikumi, kas paredz nodrošināt atbalstu ēdināšanas 

izdevumu segšanai izglītojamiem laikā, kad izglītības ieguves process notiek attālināti 

Atbalsts ir pārtikas karšu veidā 1. līdz 4.klašu izglītojamiem, kas deklarēti Bauskas novadā, 

bet izglītību iegūst citu novadu izglītības iestādēs. Līdz 5.februārim vecāki varēs pieteikties 

atbalstam. 

G.Skurbas un A.Novicka ieteikums- atbalstu sniegt nevis pārtikas karšu veidā, bet 

piešķirt naudu. 

M.Ķikure atbalsta pārtikas kartes, jo tās var izlietot tikai pārtikas iegādei nevis citiem 

mērķiem. 

A.Mustermanis iesaka pagarināt karšu atprečošanas termiņu, nevis tikai līdz 

12.februārim. 

I.Šomina izskaidro, kāpēc nodrukāts šāds termiņš. 

I.Nagņibeda atzīmē, ka skolā nav problēmu ar pārtikas karšu saņemšanu, vecāki ir 

atsaucīgi, pēc izstrādāta grafika ierodas skolā saņemt pārtikas kartes. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds Jātnieks, Uldis 

Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Agris 

Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, Aleksandrs 

Novickis, Valdis Veips) 

"pret" -  1 (Gatis Skurba) 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Rudīte Čakāne - nepiedalās balsojumā) 
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Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 4 "Par grozījumiem Bauskas novada 

domes 2020.gada 11.aprīļa saistošajos noteikumos 

Nr.7„Bauskas novada pašvaldības atbalsts ārkārtējā situācijā 

ar Covid-19 izplatību”". 

 

6. p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2020.gada 2.novembra lēmumā „Par izglītojamo 

ēdināšanas atbalsta nodrošināšanu attālinātu mācību laikā” 

(E.Upīte, G.Skurba, H.Greiere, A.Novickis) 

Ziņo: E.Upīte. 

Ministru kabineta 2020.gada 6.novembra rīkojums Nr.655 “Par ārkārtējās situācijas 

izsludināšanu” paredz ārkārtējās situācijas laikā pārtraukt mācību  procesa norisi klātienē un 

mācības nodrošināt attālināti. Lai sniegtu atbalstu ģimenēm, paredzēts piešķirt pārtikas kartes  

1. līdz 4. klašu izglītojamiem, kuri mācās Bauskas novada izglītības iestādēs. Ja attālināto 

mācību procesu pagarinās, tiks pārskatīts ēdināšanas atbalsta veids, lai nezaudētu valsts 

piešķirto mērķdotāciju. 

Plkst.15.26 sēdei reģistrējas R.Čakāne. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Arnolds Jātnieks, Uldis Kolužs, 

Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Agris 

Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, Aleksandrs 

Novickis, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Gatis Skurba) 

"nepiedalās" -  1 (Helvija Greiere - nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 5 "Par grozījumiem Bauskas novada 

domes 2020.gada 2.novembra lēmumā „Par izglītojamo 

ēdināšanas atbalsta nodrošināšanu attālinātu mācību laikā”". 

 

7. p. 

Par Bauskas novada pašvaldības apbalvojuma „Goda raksts" piešķiršanu. 

(G.Liepa, A.Jātnieks) 

Ziņo: G.Liepa. 

 Apbalvojumu piešķiršanas padome izskatīja Mežotnes pagasta pārvaldes iesniegumu 

par Goda raksta piešķiršanu labiekārtošanas darbu strādniecei Dainai Dārzniecei. D.Dārzniece 

šo darbu veic 16 gadus, kopjot Bērzu kapsētu, teritoriju ārpus kapsētas, kapelu Mežotnē, 

pārzina apbedījumu vietas. Padomes atzinums pozitīvs. 

Jautājumu nav. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 6 "Par Bauskas novada pašvaldības 

apbalvojuma „Goda raksts" piešķiršanu". 

 

8. p. 

Par grozījumu Bauskas novada domes 2020.gada 26.novembra lēmumā “Par Bauskas 

vecpilsētas un novada kultūrvēsturiskā mantojuma saglabāšanas un attīstības komisijas 

izveidošanu”. 

(M.Putniņa, G.Skurba, A.Novickis, J.Landorfs, I.Nagņibeda, E.Upīte, A.Kursīte) 

Ziņo: M.Putniņa. 

Lai neradītu iespējamo interešu konfliktu, sagatavots lēmuma projekts par Bauskas 

vecpilsētas un novada kultūrvēsturiskā mantojuma saglabāšanas un attīstības komisijas locekļu 

Inas Līnes un Daiņa Bruģa turpmāko statusu kā pastāvīgajiem pieaicinātajiem ekspertiem 

komisijas darbā. Minētās personas ir profesionāli un pieredzējuši restaurācijas speciālisti un 

viņu zināšanas būtu ļoti noderīgas. 

G.Skurba ierosina komisijas sastāvā samazināt administrācijas darbinieku skaitu. 

A.Novicka viedoklis- pastāvīgie eksperti nav vajadzīgi un administrācijas darbinieku 

lietderību komisijas sastāvā vispār nesaskata. 

Uz J.Landorfa jautājumu par atlīdzību komisijas locekļiem, M.Putniņa paskaidro, ka 

atlīdzību aprēķina atbilstoši nolikumam, bet pieaicinātie eksperti atlīdzību nesaņem. D.Bruģis 

un I.Līne piekrituši darboties brīvprātīgi. 

Sīkāku skaidrojumu par atlīdzību komisijas locekļiem sniedz E.Upīte. 

A.Kursīte ierosina pie izpilddirektora informācijas pievienot komisijas sēžu 

protokolus. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Arnolds Jātnieks, Uldis Kolužs, 

Mārīte Ķikure, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, Gatis Skurba, 

Valdis Veips) 

"pret" -  1 (Aleksandrs Novickis) 

"atturas" -  3 (Aivija Kursīte, Juris Landorfs, Agris Mustermanis) 

"nepiedalās" -  1 (Helvija Greiere - nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 7 "Par grozījumu Bauskas novada domes 

2020.gada 26.novembra lēmumā “Par Bauskas vecpilsētas un 

novada kultūrvēsturiskā mantojuma saglabāšanas un attīstības 

komisijas izveidošanu”". 

 

9. p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2013.gada 26.septembra lēmumā ”Par Bauskas 

novada pašvaldības iestāžu maksas pakalpojumu cenrāžu apstiprināšanu”. 

(M.Bauvare) 
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Ziņo: M.Bauvare. 

Pamatojoties uz Ministru kabineta 2020.gada 6.novembra rīkojumu Nr.655 “Par 

ārkārtējās situācijas izsludināšanu” interešu izglītības programmu apguve tiek nodrošināta 

attālināti. Ievērojot audzēkņu vecāku lūgumu, sagatavots lēmuma projekts par vecāku 

atbrīvošanu no līdzmaksājuma līdz attālinātā mācību procesa beigām. Vecāku līdzfinansējums 

tika izlietots mācību materiālu iegādei. Lēmuma projekts akceptēts apvienotajā komiteju sēdē. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Arnolds Jātnieks, Uldis Kolužs, 

Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Agris 

Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, Aleksandrs 

Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Helvija Greiere - nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 8 "Par grozījumiem Bauskas novada 

domes 2013.gada 26.septembra lēmumā ”Par Bauskas novada 

pašvaldības iestāžu maksas pakalpojumu cenrāžu 

apstiprināšanu”". 

 

10. p. 

Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 4046 013 0032 daļas Brunavas pagastā 

iznomāšanu. 

(M.Šarķis, A.Mustermanis) 

Ziņo: M.Šarķis. 

 Pašvaldībā saņemts Brunavas pagasta zemnieku saimniecības “BIŠKOPJI” 

iesniegums, kurā lūgts iznomāt zemes vienības daļu 1,6 ha platībā. Informācija par zemes 

vienības iznomāšanu bija izlikta Brunavas pagasta pārvaldē, Bauskas novada pašvaldības ēkā, 

kā arī publicēta pašvaldības mājaslapā. Citas personas nav vēlējušās to nomāt. Lūdz iznomāt 

minēto zemes vienību Brunavas pagasta zemnieku saimniecībai “BIŠKOPJI” 

lauksaimnieciskai izmantošanai līdz 2025.gada 31.oktobrim, nomas maksu gadā nosakot 70 

EUR par vienu hektāru. 

Iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Arnolds Jātnieks, Uldis Kolužs, 

Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Inita 

Nagņibeda, Harijs Niedra, Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, 

Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Agris Mustermanis) 

"nepiedalās" -  1 (Helvija Greiere - nepiedalās balsojumā) 
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Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 9 "Par zemes vienības ar kadastra 

apzīmējumu 4046 013 0032 daļas iznomāšanu Brunavas 

pagastā". 

 

11. p. 

Atteikums atjaunot dzīvojamās telpas Ošu iela […], Bauska īres līguma termiņu ar Tomu 

Vinogradovu. 

(S.Kazāka, T.Vinogradovs, R.Čakāne, V.Čačs, M.Ķikure, A.Mustermanis, G.Skurba) 

Ziņo: S.Kazāka. 

 Pašvaldībā saņemts Toma Vinogradova iesniegums, kurā  lūgts pagarināt dzīvojamās 

telpas īres līguma termiņu. Īres līguma termiņš beidzies 2020.gada 31.decembrī. Īrniekam ir 

parāds  par dzīvojamās telpas lietošanu. Kopš 2020.gada 1.aprīļa viņš nav maksājumus veicis, 

ar Sociālo dienestu nav sadarbojies. T.Vinogradovs ir piedalījies Dzīvojamo māju 

privatizācijas un dzīvokļu komisijas sēdēs, solot maksāt, bet solījumi nav pildīti. Sagatavots 

lēmuma projekts - atteikt atjaunot dzīvojamās telpas īres līgumu. T.Vinogradovam dzīvoklis 

izīrēts kā bērnam bārenim.  

Domes sēdē piedalās T.Vinogradovs. T.Vinogradovs skaidro, ka pašreiz esot atradis 

darbu, strādājot Rīgā. Ir beidzot sapratis, ka jāsāk maksāt par dzīvokli. Tiklīdz saņemšot algu, 

lūgs brālim samaksāt par dzīvokli, jo pašam nav norēķinu konta bankā. 

M.Ķikure un R.Čakāne ierosina vēl dot iespēju T.Vinogradovam un īres līgumu 

atjaunot uz trīs mēnešiem. 

A.Jātnieks aicina deputātus balsot par sagatavoto lēmuma projektu “Atteikums 

atjaunot dzīvojamās telpas Ošu iela […], Bauskā īres līguma termiņu ar Tomu Vinogradovu”. 

 

Balsojums: “par” nav, “pret” 17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs 

Čačs, Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, helvija Greiere, Arnolds Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija 

Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips), “atturas” nav. 

 

Nolemj: noraidīt lēmuma projektu “Atteikums atjaunot dzīvojamās telpas Ošu iela 

[…] Bauskā īres līguma termiņu ar Tomu Vinogradovu”. 

 

Deputāti nolemj lēmuma projekta 1.un 2.punktu izteikt jaunā redakcijā, atjaunojot 

dzīvojamās telpas Ošu iela […], Bauskā īres līgumu līdz 2021.gada 30.aprīlim. 

A.Jātnieks aicina balsot par lēmuma projektu ar minētajām izmaiņām. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Rudīte Čakāne, 

Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, 

Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Agris Mustermanis, Inita 

Nagņibeda, Harijs Niedra, Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, 

Valdis Veips, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 10 "Par dzīvojamās telpas Ošu iela […], 

Bauska īres līguma termiņa atjaunošanu" ar labojumiem. 
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Plkst.16.36 izsludināts sēdes pārtraukums 10 minūtes. 

Sēde turpinās plkst.16.46. 

 

12. p. 
Par dzīvojamās telpas "[…]" - […], Kūdra, Vecsaules pagastā izīrēšanu. 

(S.Kazāka) 

Ziņo: S.Kazāka. 

 Pašvaldībā saņemts K.D. iesniegums, kurā lūgts izīrēt dzīvojamo telpu Vecsaules 

pagasta “[…]” - […].  K.D. ir reģistrēts palīdzības saņemšanas reģistrā pirmās kārtas grupā. 

Iesniegums tika izskatīts Dzīvojamo māju privatizācijas un dzīvokļu komisijas sēdē. Lūdz 

izīrēt K.D. minēto dzīvokli līdz 2021.gada 31jūlijam ar tiesībām prasīt līguma pagarināšanu un 

izslēgt no palīdzības saņemšanas reģistra. 

Citu priekšlikumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 11 "Par dzīvojamās telpas "[…]" - […], 

Kūdra, Vecsaules pag. izīrēšanu". 

 

13. p. 
Par sociālā dzīvokļa statusa noteikšanu un sociālā dzīvokļa Rīgas iela […], Bauskā 

izīrēšanu. 

 

(S.Kazāka, H.Greiere, J.Landorfs, M.Ķikure, G.Skurba) 

 

Ziņo: S.Kazāka. 

Pašvaldībā saņemti G.M. iesniegumi, kuros viņš lūdzis izīrēt sociālo dzīvokli vai mainīt 

īrēto pašvaldībai piederošo divistabu dzīvokli pret  mazāku dzīvojamo platību, jo nespēj 

samaksāt par īrēto dzīvokli. G.M. ir maznodrošināta darbnespējīga persona ar invaliditāti. Par 

īrēto dzīvokli ir parāds. Iesniegumi, piedaloties G.M., tika izskatīti Dzīvojamo māju 

privatizācijas un dzīvokļu komisijas sēdē. Sagatavotais lēmuma projekts paredz izīrēt  G.M. 

pašvaldības dzīvokli Rīgas ielā […], Bauskā, nosakot tam sociālā dzīvokļa statusu. 

Iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 12 "Par sociālā dzīvokļa statusa 

noteikšanu un sociālā dzīvokļa Rīgas iela […], Bauska 

izīrēšanu". 

 

14. p. 
Par dzīvojamās telpas Rīgas iela […], Bauskā īres līguma atjaunošanu. 

(S.Kazāka, H.Greiere) 

Ziņo: S.Kazāka. 

Pašvaldībā saņemts I.S. iesniegums ar lūgumu atjaunot dzīvojamās telpas īres līgumu. 

Īres līguma termiņš beidzies 2020.gada 31.decembrī. Īrniekam ir īres maksas un maksājumu, 

saistītiem ar dzīvojamās telpas lietošanu, parāds. Ar SIA “VIDES SERVISS” noslēgta 

vienošanās par parāda samaksu. Lūdz atjaunot īres līgumu uz 3 mēnešiem. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 13 "Par dzīvojamās telpas Rīgas iela 

[…],Bauskā īres līguma atjaunošanu". 

 

15. p. 
Par dzīvojamās telpas Pilskalna iela […], Bauska īres līguma atjaunošanu. 

(S.Kazāka, H.Greiere) 

Ziņo: S.Kazāka. 

Pašvaldībā saņemts A.C. iesniegums ar lūgumu pagarināt dzīvojamās telpas īres 

līgumu. Īres līguma termiņš beidzies 2020.gada 31.decembrī. Gatavojot lēmuma projektu, 

A.C. bija neliels parāds par dzīvojamās telpas lietošanu, bet līdz domes sēdei viņš parādu 

samaksājis. Parāds bija izveidojies tāpēc, ka epidemioloģiskās situācijas dēļ kādu laiku bija 

palicis bez darba un ienākumiem. Lūdz izdarīt labojumus sagatavotajā lēmuma projektā, 

svītrojot ceturto rindkopu.  

Deputāti balso par lēmuma projektu ar labojumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 



12 

 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 14 "Par dzīvojamās telpas Pilskalna iela 

[…], Bauska īres līguma atjaunošana" ar labojumiem. 

 

16. p. 
Par dzīvojamās telpas Dārza ielā […], Bauskā īres līguma atjaunošanu. 

 

(S.Kazāka) 

 

Ziņo: S.Kazāka 

Iesniegumā pašvaldībai E.P. lūgusi atjaunot dzīvojamās telpas īres līgumu. Līguma 

termiņš beidzies 2020.gada 31.decembrī. Īrniecei nav parādu. Lūdz pieņemt lēmumu par īres 

līguma atjaunošanu uz 1 gadu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 15 "Par dzīvojamās telpas Dārza ielā 

[…], Bauskā īres līguma atjaunošanu". 

 

17. p. 

Par pašvaldības īpašuma tiesības izbeigšanu uz nekustamo īpašumu Upes iela 11, Bauskā. 

(S.Kazāka) 

Ziņo: S.Kazāka. 

Nekustamais īpašums Upes iela 11, Bauskā sastāv no zemesgabala 163 kvadrātmetru 

platībā, dzīvojamās mājas un šķūņa. Visi dzīvokļa īpašumi ir privatizēti un zemesgrāmatā 

reģistrēti uz privātpersonu vārda. Lūdz pieņemt lēmumu par pašvaldības īpašuma tiesību 

izbeigšanu. 

Jautājumu nav. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 16 "Par pašvaldības īpašuma tiesības 

izbeigšanu uz nekustamo īpašumu Upes iela 11, Bauskā". 

 

 

18. p. 

Par Bauskas novada pašvaldības neprivatizēto dzīvokļu īpašumu ierakstīšanu 

zemesgrāmatā. 

 

(S.Kazāka) 

Ziņo: S.Kazāka. 

 Pašvaldības bilancē ir divi dzīvokļa īpašumi Saules iela 5- 4 un Saules iela 5- 5, Bauskā. 

Lūdz pieņemt lēmumu par minēto dzīvokļu reģistrēšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 17 "Par Bauskas novada pašvaldības 

neprivatizēto dzīvokļu īpašumu ierakstīšanu zemesgrāmatā". 

 

19. p. 

Par atbildi AS „RB Rail” saistībā ar Rail Baltica projekta izstrādes procesiem. 

(D.Platonova, G.Skurba, I.Nagņibeda, J.Landorfs, A.Jātnieks, U.Kolužs, M.Ķikure) 

Ziņo: D.Platonova. 

2021.gada 15.janvārī notika informatīva sanāksme par dzelzceļa ievadu risinājumiem 

Bauskā un Bauskas industriālajā parkā. RailBaltic speciālisti informēja par projekta virzību, 

trases šķērsojumu pār Mēmeli, perspektīvā E67 autoceļa novietojumu, plānoto stacijas vietu 

Bauskā. Pašlaik satiksmes intensitāte Bauskā trīs reizes pārsniedz projektēto transporta 

optimālo skaitu. Veiktā izpēte par E67 maģistrāles ietekmi uz pilsētbūvniecību un vides 

kvalitāti pierāda tās negatīvo ietekmi  uz pilsētas vidi un iedzīvotāju dzīves kvalitāti. Ir 
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sagatavota atbildes vēstule Satiksmes ministrijai, akciju sabiedrībai “RB Rail” un valsts akciju 

sabiedrībai “Latvijas Valsts ceļi”, papildus izvirzot jaunus nosacījumus projekta īstenošanai. 

Lūdz atbalstīt lēmuma projektu un atbildes vēstuli ar šādiem nosacījumiem: 1) AS “RB Rail” 

rast risinājumu stacijas Bauskā būvniecībai un 2) kopīgi ar Satiksmes ministriju nodrošināt 

autoceļa E67  posma Bauskas apvedceļa būvniecību un VAS “Latvijas Valsts ceļi” veikt 

pasākumus un izbūvēt jaunu autoceļa posmu no valsts autoceļa P87 līdz valsts autoceļam V-

1022, veikt autotransporta tilta ar 4 satiksmes joslām būvniecību pār Mēmeli, 3)veikt esošo 

ceļu aprēķinu slodzes, veicot ceļu izbūvi, ņemt vērā transporta slodzes pieaugumu.  

 

Izsaka priekšlikumu 

Gatis Skurba: 

Lēmuma projekta Nr.1:1. projekta virzītājiem AS „RB Rail” kopā ar 

Satiksmes ministriju nodrošināt autoceļa E67 posma Bauskas apvedceļa 

būvniecību un VAS „Latvijas Valsts ceļi” plānot un pirms aktīvo 

būvdarbu uzsākšanas veikt pasākumu kopumu (finanšu resursu 

rezervēšana, projektēšana, būvniecība) un izbūvēt jaunu autoceļa posmu 

no valsts autoceļa P87 līdz valsts autoceļam V-1022 un kā arī veikt 

autotransporta tilta ar vismaz četrām satiksmes joslām būvniecību pār 

Mēmeles upi. Nr.2: pirms būvmateriālu piegādes ceļu izvēles (kas ir 

darbu veikšanas projekta sastāvdaļa) veikt esošo ceļu (LVC un 

pašvaldības ceļu) aprēķinu slodzes un veikt analītiskās pārbaudes 

esošajām konstrukcijām. Pēc pārbaužu veikšanas veikt atbilstošas segas 

konstrukcijas projektēšanu un izbūvi, ņemot vērā kravas transporta 

slodzes pieaugumu katram ceļa posmam atsevišķi. 

A.Jātnieks paskaidro, ka šie priekšlikumi iekļauti lēmuma projektā. 

U.Kolužs: jāprasa Satiksmes ministrijai ka apvedceļš ar tiltu Bauskai pirmkārt 

nepieciešams, lai kravas plūsma dzelzceļa būvniecības laikā neiet caur pilsētu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 18 "Par atbildi AS „RB Rail” saistībā ar 

Rail Baltica projekta izstrādes procesiem". 

 

20. p. 

Par Bauskas novada pašvaldības 2021. gada budžetu. 

(I.Spurķe, A.Jātnieks, J.Kalinka, A.Noviskis, J.Dūmiņš,, R.Ābelnieks, J.Landorfs) 

Ziņo: I.Spurķe. 

Budžeta materiāli skatāmi 11 pielikumos  un paskaidrojuma rakstā ar pielikumiem. Pēc 

apvienoto komiteju sēdes budžeta projektā veiktas izmaiņas: ieņēmumu daļā samazinājums 

180 EUR, izdevumu daļā pieaugums 44 316 EUR, par 16 324 EUR samazinājums Sociālajam 
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dienestam (atlīdzības daļā, izvērtēti pasākumi, samazināti izdevumi ģimenei pietuvinātajam 

pakalpojumam), par 180 EUR izslēgti savstarpējie darījumi, palielinājums 2000 EUR Bauskas 

pilsētas pamatskolai jumta remontam, 3600 EUR Bauskas Mūzikas un mākslas skolai 

datortehnikas iegādei un ventilācijas sistēmai, 16 720 EUR Izglītības nodaļai stipendijām 

izglītojamiem no septembra līdz decembrim, 20 000 EUR Griķu pamatskolai ēdamzāles 

remontam un jaunam žogam, 18 000 EUR festivālu atbalstam.  

Pamatbudžeta ieņēmumi plānoti 28 059 761 EUR, budžeta līdzekļu atlikums gada 

sākumā 2 855 699 EUR, aizņēmuma līdzekļi 3 258 982 EUR, kopā izdevumu segšanai 34 

174 442 EUR. Pamatbudžeta izdevumi plānoti 31 982 796 EUR, aizņēmumu pamatsummas 

atmaksa 2 068 530 EUR. izdevumi no ziedojumiem un dāvinājumiem plānoti 108 310 EUR, 

pamatbudžeta izdevumi plānoti 31 982 796 EUR. Lielākie izdevumi 46,6 % izglītībai, 

ekonomiskai darbībai 12,9 %, teritoriju un mājokļu apsaimniekošanai 12,4 %. Aizņēmumu 

saņemšana plānota 3 258 982 EUR.  

 

 

 

 

Izsaka priekšlikumu 

Gatis Skurba: 

Ņemot vērā šā gada problēmas ar finanšu līdzekļiem ierosinu: neplānot 

līdzfinansējumu kantrī mūzikas festivālam, festivālam ''Zobens un 

lemess'' kā arī festivāla ''TASTE'' rīkotājiem finanšu resursus piesaistīt 

no privāto personu un uzņēmēju līdzekļiem. Sabiedrisko attiecību 

nodaļas budžetā paredzēt Ziemassvētku dāvanas administrācijas un citu 

pašvaldības darbinieku bērniem. Līdzekļus ieekonomējot no TASTE 

reklamēšanas (3000 EUR) un “Bauskas Novadu Vēstis” drukas versijas 

apjoma samazināšanas (50 % -zem 7000 EUR). Kultūras centram un 

Bauskas novada Bērnu un jaunatnes sporta skolai samazināt algoto 

darbinieku skaitu, ņemot vērā reālo darbinieku noslodzi. Sporta skolas 

nometnes organizēt Bauskas novadā, maksimāli izmantojot vēl 

nodošanas procesā esošo sporta halli. 

Izsaka priekšlikumu 

Aleksandrs Novickis: 

2020.gada 7.jūlija ārkārtas domes sēdē Mežotnes pagasta pārvaldei tika 

piešķirti 4940 EUR projekta "Sadzīves notekūdeņu kanalizācijas 

sistēmas pārbūve Strēlnieka ciemā, Mežotnes pagastā", par kuru kopā 

tika samaksāts 5977 EUR izstrādei. Pirms budžeta sastādīšanas 

Mežotnes pagasta pārvalde nosūtīja domes deputātiem vēstuli par 

Strēlnieka ciemata kanalizācijas sistēmas pārbūves nepieciešamību, par 

ko Jātnieka kunga vadītā domes vadība neuzskatīja par vajadzīgu 

informēt domes deputātus (iesniegumu skatīt pielikumā "Datnes"). Lai 

realizētu projektu, ar SIA "Kvēle" šogad būs jāparaksta līgums par 

elektrības pieslēguma izbūvi, par ko būs jāsamaksā 1350 EUR, kas arī 

nav paredzēti plānojot 2021. gada budžetu. Kanalizācijas pārbūves 

izmaksas ir 107 000 EUR un šo darbu veikšana ir prioritāra pašvaldības 

pamatfunkciju izpilde! Šis jautājums tika aktualizēts jau divu iepriekšējo 

Mežotnes pagasta pārvaldnieku laikā! Vai domes un administrācijas 

vadības rīcība ir traktējama kā apzināta VVD prasību ignorēšana un 

vides piesārņošanas turpināšana? Ierosinu pie budžeta apstiprināšanas 

veikt līdzekļu sadales kritisku pārskatīšanu iestādēm un atrast 

nepieciešamos līdzekļus. Pie budžeta izskatīšanas ir sagatavoti 

priekšlikumi projekta finansēšanai. 

A.Jātnieks informē, ka deputāts A.Novickis iesniedzis 12 priekšlikumus. Informē par 

katru no tiem. 

 

1.priekšlikums: administrācijas Izglītības nodaļas budžeta kodā 6423 “Izdevumi 

brīvprātīgo iniciatīvu izpildei” ieplānot 37620 EUR. 

A.Jātnieks informē, ka šī summa jau iekļauta budžetā. 
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Balsojums par 1.priekšlikumu: “par” 4 (H.Greiere, A.Kursīte, A.Novickis, G.Skurba), 

“pret” 11 (A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, R.Čakāne, J.Dūmiņš, A.Jātnieks, U.Kolužs, 

M.Ķikure, A.Mustermanis, I.Nagņibeda, H.Niedra, V.Veips), “atturas” 1 (J.Landorfs). 

 

2.priekšlikums: Bērnu un jauniešu centrs budžetā kodā 5240 paredzēt 10 000 EUR 

"Ugunsdzēsības signalizācijas ierīkošanai ēkai Kalna ielā 14. Finansējumam novirzīt BNA 

kodā 5240 ieplānotos 6450 EUR "Ugunsdzēesības signalizācija Katoļu iela 3" , no BNA 

Sabiedrisko attiecību budžeta kodā 2239 ieplānotajiem 6000 EUR (Mārketinga plāna 

īstenošana - vizuālās identitātes ieviešana 4000 EUR, + Mārketinga pasākumu 

nodrošināšana 2000 EUR) 3600 EUR novirzot BJC ". 

 

Balsojums par 2.priekšlikumu: “par” 4 (H.Greiere, A.Kursīte, A.Novickis, J.Landorfs), 

“pret” 9 (A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, R.Čakāne, J.Dūmiņš, A.Jātnieks, M.Ķikure, 

I.Nagņibeda, H.Niedra), “atturas” 3 (A,Mustermanis, V.Veips, G.Skurba), nepiedalās 1 

(U.Kolužs). 

 

3.priekšlikums: samazināt BNA budžetā iestrādātos izdevumus: Sabiedrisko attiecību 

nodaļai kods 2314 "Pārtikas karšu izgatavošana" 3000 EUR samazināt par -2500 EUR, 

līdzekļus novirzīt "Sadzīves notekūdeņu kanalizācijas sistēmas pārbūve Strēlnieka ciemā, 

Mežotnes pagastā". 

 

Balsojums par 3.priekšlikumu: “par” 4 (H.Greiere, A.Kursīte, A.Novickis, G.Skurba), 

“pret” 9 (R.Ābelnieks, V.Čačs, R.Čakāne, J.Dūmiņš, A.Jātnieks, U.Kolužs, M.Ķikure, 

I.Nagņibeda, V.Veips), “atturas” 4 (A,Arcimovičs, J.Landorfs, A.Mustermanis, H.Niedra). 

 

4.priekšlikums: samazināt BNA budžetā iestrādātos izdevumus: kods 1147 "Par papildu 

darbu pie administratīvās struktūras projekta izstrādes ATR ietvaros 1162 EUR*0.2koef. 

*12mēn." kods 1150 "Par darbu pie administratīvās struktūras projekta izstrādes ATR 

ietvaros 7382 EUR", kods 1210 "Par darbu pie administratīvās struktūras projekta izstrādes 

ATR ietvaros (EKK1150) 7382 EUR*0.2359koef.-1EUR",  "Par darbu pie administratīvās 

struktūras projekta izstrādes ATR ietvaros (EKK1150) 7382 EUR*0.2359koef.-1EUR" 

summu 12 570 EUR novirzīt "Sadzīves notekūdeņu kanalizācijas sistēmas pārbūve 

Strēlnieka ciemā, Mežotnes pagastā". 

 

Balsojums par 4.priekšlikumu: “par” 3 (H.Greiere, A.Kursīte, A.Novickis), “pret” 10 

(A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, J.Dūmiņš, U.Kolužs, M.Ķikure, J.Landorfs, 

I.Nagņibeda, H.Niedra, V.Veips), “atturas” 2 (G.Skurba, V.Veips), nepiedalās 2 (R.Čakāne, 

A.Jātnieks). 

 

5.priekšlikums: pārskatīt BNA budžetā iestrādātos izdevumus: kods 1147 ", "Papildu darbs-

darbiniekiem atlīdzība par darbu komisijās, darba grupās un padomēs 10M  2020 75EUR/h 

8.51EUR *97h *12mēn." ietaupīto summu 9906 EUR novirzīt "Sadzīves notekūdeņu 

kanalizācijas sistēmas pārbūve Strēlnieka ciemā, Mežotnes pagastā". Pārskatīt pašvaldības 

atlīdzības nolikumu, lai novērstu atlīdzības budžeta izšķērdēšanu izmaksājot administrācijas 

darbiniekiem amatalgu un pamatdarba laikā papildus apmaksājot dalību komisijās, darba 

grupās un padomēs. Precizēt administrācijas darbinieku amatu aprakstus, lai novērstu 

nepamatotas piemaksas par amatam atbilstīgo darba uzdevumu veikšanu. 

 

Balsojums par 5.priekšlikumu: “par” 3 (G.Skurba, A.Kursīte, A.Novickis), “pret” 11 

(A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, R.Čakāne, J.Dūmiņš, A.Jātnieks, U.Kolužs, 
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M.Ķikure, J.Landorfs, I.Nagņibeda, V.Veips), “atturas” 2 (H.Niedra, A.Mustermanis), 

nepiedalās 1 (H.Greiere). 

 

6.priekšlikums: pārskatīt BNA budžetā iestrādātos izdevumus: kods 2231 ", "Reģionālo 

attīstības centru apvienība 492.9 EUR *12mēn." samazināt finansējumu līdz ATR un 

novadu apvienošanai 6 mēn.x 492,90 EUR (JUN),  ietaupīto summu 2957,40 EUR novirzīt 

"Sadzīves notekūdeņu kanalizācijas sistēmas pārbūve Strēlnieka ciemā, Mežotnes pagastā". 

 

Balsojums par 6.priekšlikumu: “par” 5 (H.Greiere, G.Skurba, A.Kursīte, J.Landorfs, 

A.Novickis), “pret” 12 (A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, R.Čakāne, J.Dūmiņš, 

A.Jātnieks, U.Kolužs, M.Ķikure, A.Mustermanis,  I.Nagņibeda, H.Niedra, V.Veips), 

“atturas” nav. 

 

7.priekšlikums: no BNA Sabiedrisko attiecību budžeta kodā 2239 ieplānotajiem 6000 EUR 

(Mārketinga plāna īstenošana - vizuālās identitātes ieviešana 4000 EUR, + Mārketinga 

pasākumu nodrošināšana 2000 EUR) 2400 novirzīt "Sadzīves notekūdeņu kanalizācijas 

sistēmas pārbūve Strēlnieka ciemā, Mežotnes pagastā". 

 

Balsojums par 7.priekšlikumu: “par” 4 (H.Greiere, A.Kursīte, J.Landorfs, A.Novickis), 

“pret” 10 (A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, J.Dūmiņš, A.Jātnieks, U.Kolužs, M.Ķikure, 

I.Nagņibeda, H.Niedra, V.Veips), “atturas” 2 (A.Mustermanis, G.Skurba), nepiedalās 1 

(R.Čakāne). 

 

8.priekšlikums: pārskatīt BNA štatu sarakstu un amatu lietderību un veikt reorganizāciju 

likvidējot sekojošus amatus kods 1119 "Izpilddirektora vietnieks (1980EUR 

*12mēn.)*1.005 proc.", 1.4.4. Tūrisms Namu pārzinis (764 EUR *12mēn. 

)*1.005proc.Provizorisko ietaupījumu darba alga 9 mēnešos (1980*1,005*1,24) 22207,28 

EUR un 8568,87 EUR (764*1,005*1,24) novirzīt "Sadzīves notekūdeņu kanalizācijas 

sistēmas pārbūve Strēlnieka ciemā, Mežotnes pagastā". 

 

Balsojums par 8.priekšlikumu: “par” 3 (H.Greiere, A.Kursīte, A.Novickis), “pret” 12 

(A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, R.Čakāne, J.Dūmiņš, A.Jātnieks, U.Kolužs, 

M.Ķikure, A.Mustermanis, I.Nagņibeda, H.Niedra, V.Veips), “atturas” 1 (G.Skurba), 

nepiedalās 1 (J.Landorfs). 

 

9.priekšlikums: ieplānots budžeta palielinājums  2021.gadā par + 3376,48 EUR .2020.gada 

Tāmē ar SIA "Baltijas Baseini "par ķīmijas iegādi paredzētā summa 6633,44 EUR. Pārskatīt 

Bērnu un jaunatnes sporta skola budžetu kods 2350 sadaļā "Ķīmija baseinam 8 mēneši" 

plānotos izdevumus 10400 EUR samazināt par 3766 EUR un novirzīt tos "Sadzīves 

notekūdeņu kanalizācijas sistēmas pārbūve Strēlnieka ciemā, Mežotnes pagastā". 

 

Balsojums par 9.priekšlikumu: “par” 4 (H.Greiere, A.Kursīte, A.Novickis G.Skurba), “pret” 

10 (A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, R.Čakāne, J.Dūmiņš, A.Jātnieks, U.Kolužs, 

M.Ķikure, I.Nagņibeda, V.Veips), “atturas” 3 (J.Landorfs, A.Mustermanis, H.Niedra), 

nepiedalās 1 (J.Landorfs). 

 

10.priekšlikums: 2020.gada budžetā kodā 2243  "Iekārtas, inventāra un aparatūras remonts, 

tehniskā apkalpošana" izpilde 5984,91 EUR, savukārt apstiprināts 2021.gadam 

palielinājums +5248,09 EUR (11233 EUR). Nav iesniegti nekādi dokumenti, kas 

paskaidrotu šos izdevumus. Pārskatīt Bērnu un jaunatnes sporta skola budžetu kods 2243 

"Pirts, saunu uzturēšana un apkope 340EUR *9mēn." plānotos izdevumus samazināt par 
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3060 EUR un novirzīt tos "Sadzīves notekūdeņu kanalizācijas sistēmas pārbūve Strēlnieka 

ciemā, Mežotnes pagastā". 

 

Balsojums par 10.priekšlikumu: “par” 4 (H.Greiere, A.Kursīte, A.Novickis G.Skurba), 

“pret” 9 (A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, R.Čakāne, J.Dūmiņš, A.Jātnieks, U.Kolužs, 

M.Ķikure, I.Nagņibeda), “atturas” 4 (J.Landorfs, A.Mustermanis, H.Niedra, V.Veips).  

 

11.priekšlikums: iepazīstoties ar BJSS iesniegtajiem dokumentiem par izdevumiem kodā 

2243 "Mehāniskās ventilācijas apkope 387 EUR *9mēn.", noslēgtajā līgumā ar SIA "Biant 

Ref Serviss" nav pārliecības par izdevumiem Tāmē "Iekārtu saraksts, izcenojums un 

apkalpošanas darbu grafiks"  11. pozīcijā - split tipa kondicionieris 1 gb. servera telpā par 

kuru  apkalpošanai noslēgtā līguma summa 757,12 EUR. 

 

Balsojums par 11.priekšlikumu: “par” 3 (H.Greiere, A.Kursīte, A.Novickis), “pret” 8 

(A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, J.Dūmiņš, A.Jātnieks, U.Kolužs, M.Ķikure, 

I.Nagņibeda), “atturas” 5 (J.Landorfs, A.Mustermanis, H.Niedra, G.Skurba, V.Veips), 

nepiedalās 1 (R.Čakāne).  

 

12.priekšlikums: pārskatīt izdevumus iestādes "Bauskas pils muzejs" kodā 2239 "pārējie 

neklasificētie pakalpojumi" un ieplānoto summu 22985 EUR samazināt par 2000 EUR un 

novirzīt "Sadzīves notekūdeņu kanalizācijas sistēmas pārbūve Strēlnieka ciemā, Mežotnes 

pagastā". 

 

Balsojums par 12.priekšlikumu: “par” 3 (H.Greiere, A.Kursīte, A.Novickis), “pret” 14 

(A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, R.Čakāne, J.Dūmiņš, A.Jātnieks, U.Kolužs, 

M.Ķikure, J.Landorfs, A.Mustermanis, I.Nagņibeda, H.Niedra, G.Skurba, V.Veips), 

“atturas” nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Arnolds Jātnieks, Uldis Kolužs, 

Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Agris Mustermanis, Inita 

Nagņibeda, Harijs Niedra) 

"pret" -  
4 (Helvija Greiere, Aivija Kursīte, Aleksandrs Novickis, Gatis 

Skurba) 

"atturas" -  1 (Valdis Veips) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 19 "Par Bauskas novada pašvaldības 

2021. gada budžetu". 

 

 

21. p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora J.Kalinkas informācija. 

(J.Kalinka, V.Veips, G.Skurba, A.Rācenis) 

Ziņo: J.Kalinka. 

Pārskatus par paveikto 2020.gadā un 2021.gada janvārī sagatavojušas un iesniegušas Bauskas 

novada administrācijas Ekonomikas un finanšu nodaļa, Attīstības un plānošanas nodaļa, 



19 

 

Iepirkumu nodaļa, Nekustamo īpašumu nodaļa un Bauskas novada pašvaldības policija (Bauskas 

novada administrācijas nodaļu pārskati pievienoti protokolam pielikumos).  

 J.Kalinka aicina deputātus ar sagatavotajiem pārskatiem iepazīties sēdes materiāliem 

pievienotajos pielikumos. 

 

Izsaka priekšlikumu 

Gatis Skurba: 

Apdrošināšanas brokera pakalpojumu sniegšana BNA/ZI/2020/075 SIA 

„EURORISK Latvia” līdz 9999,99 29.12.2020. Lūdzu sniegt 

informāciju par konkursa nepieciešmību, kāds ir ekonomiskais 

pamatojums šim pakalpojumam, cik pretendenti tika uzrunāti šajā 

iepirkumā vai cenu aptaujā. 

 

 

A.Rācenis paskaidro, ka tika uzrunāti četri pretendenti (nosauc tos un izsludināts 

zemsliekšņa iepirkums. 

Informāciju pieņem zināšanai. 

 

SĒDI BEIDZ 2021.gada 28.janvārī plkst. 20.28. 

 

Nākamā kārtējā domes sēde 2021.gada 25. februārī plkst.14. 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes lēmumi uz 26 lp. 

2. 28.01.2021. saistošie noteikumi Nr.1 ar paskaidrojuma rakstu uz 2 lp. 

3. 28.01.2021.precizētie 24.11.2020. saistošie noteikumi Nr.24 uz 1 lp. 

4. 28.01.2021.saistošie noteikumi Nr.2  ar paskaidrojuma rakstu uz 2 lp. 

5. 28.01.2021. saistošie noteikumi Nr.3 ar pielikumiem uz 56 lp. 

6. Ekonomikas un finanšu nodaļas informācija uz 13 lp. 

7. Iepirkumu nodaļas informācija uz 5 lp. 

8. Attīstības un plānošanas nodaļas informācija uz 15 lp. 

9. Nekustamo īpašumu nodaļas informācija uz 8 lp. 

10. Bauskas novada pašvaldības policijas informācija uz 6 lp. 

11. Bauskas novada domes priekšsēdētāja A.Jātnieka parakstītā domes sēdes darba kārtība 

uz 2 lp. 

 

 

SĒDES VADĪTĀJS      Arnolds Jātnieks 

Bauskā, 2021.gada 4. februārī 

 

SĒDES PROTOKOLĒTĀJA     Mārīte Dābola 

Bauskā, 2021.gada 4.februārī 

 

 
 

Persona Lēmums Datums Komentārs 

Jātnieks Arnolds, Domes priekšsēdētājs, Pašvaldības vadība Saskaņots 04.02.2021  
*Saraksts ir pievienots automātiski no sistēmas KAVIS dokumentu apstrādes plūsmas 

 


